
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 14. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 79

Vil ministeren komme med sit bud på, hvorfor andre lande ikke har særlige udfordringer

med pebersprayen, på trods af at man der må bære pebersprayen i det offentlige rum, jf.

svar på REU alm. del – spørgsmål 1128 (2017-18)? Og vil ministeren i forlængelse heraf

redegøre for, hvorfor ministeren mener, at de danske erfaringer er således, at peber-

sprayen igen skal ulovliggøres, nu lidt under 2 år efter indførslen af ordningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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